
Protokoll fört vid U-schacks styrelsemöte 2010-08-29 

 

Närvarande: 

Ordförande Gert Åkerman, Roger Andersson,  Rasmus Myklebust, Åke Linden, Mats Sjödin samt 

André Nilsson.  Anmält förhinder: Urban Lundbäck 

§1 Mötets öppnande 

Ordförande förklarade mötet för öppnat kl: 17.00 och hälsade alla välkommna. 

§2 Val av sekreterare 

Roger valdes som sekreterare. 

§3 Godkännade av dagordning 

Mötet godkände den framlagda dagordningen 

§4 Godkännade av föregående mötes protokoll 

Föregående mötesprotokoll 2010-08-29 godkändes och lades till handlingarna. 

§5 Ekonomisk redogörelse 

Genomgång av årets siffror, som ser bättre ut än föregående år. Alla kommitteér måste ha koll på 
sina utgifter. Distriktet sänder ett brev till nybildade schackklubben i Fagersta för att reda ut några 
frågetecken. Ansvariga: Andre och Åke. 
 
§6 Nytt projekt( SSF, Jesper Hall, utbildning av fritidsped.).  

Genomgång av nytt projekt ”skolschack” Jesper Hall. U-schack har fått beviljat landstingsbidrag på 
80 000 kr för detta projekt. Första steget tas den 1/9 då vi har första utbildningen av skolpersonal i U-
schacks regi. 
Ansvariga för projektet är arbetsgruppen som valdes på föregående möte: Gert Åkerman, Mats 

Sjödin, Urban Lundbäck samt Christina Einarsdotter. Christina är projektanställd för detta projekt och 

rapporterar till arbetsgruppen. 

§7 Stora SM 2011 

Kommer att spelas i Västerås med VSK som arrangör och spel lokal blir Aros kongresscenter, bra för 

länet. 

§8 Länslaget 

Utökat samarbete med granndistrikten Dalarna, Örebro samt Uppland kommer att under hösten 

mötas i lagmatcher på 10 bord. 

 

 



§9 Tävlingskommitten 

Löpande verksamhet, ny tävling som heter klubblag DM i Sala, vi kommer att köra Skollag DM på 

skoltid och göra en utvärdering om vi får med fler lag. 

§10 Schackfyran 

Till nästa års länsfinal är lokal bokad till den 2/4-11. KAK området kör ett eget upplägg detta 

år.Västerås gör en satsning på schackfyran för att återta ”förlorad” mark. Alla skolor kommer att få 

ett personligt besök av Mats gällande schackfyran. 

§11 Utbildningskommitten 

Träffen inställd pga att vårt dragplåster Kent har fått förhinder med kort varsel, Mats och Roger ser 

över alla inbjudningar och sänder ut ett brev till alla klubbar/intresserade i mitten av 

september.Domarkurs kommer att genomföras under våren 2011 inför nästa års stora SM i Västerås. 

§12 Seniorkommitten 

Inbjudan tillseriespel kommer ut i början av september, beräknas bli en grupp liksom föregående år. 

Eventuellt köra i gång den insomnade Lagblixt DM igen, VSK funderar. 

§13 Övriga frågor 

Förslag på nya ställen för läger mottages tacksamt, plats för 30-50 personer med övernattning och 

möjlighet för matlagning. Förslag till Mats. 

§14 Tid för nästa styrelsemöte 

Nästa möte bestämdes att köras den 12/12-10 kl: 17.00 i VSK:s lokaler , Gert kallar till mötet. 
 
§14 Mötet avslutades 

Ordförande tackade för visat intresse och förklarade mötet för avslutat kl: 18.50. 

 

 

……………………………………   …………………………………… 
Vid Pennan    Ordförande 
Roger Andersson   Gert Åkerman 
 


